
 
Bewonerscommissie Beemdweg, Hogewal, Smidsweg en Varenlaan (BHSV). 
 

Beste bewoner(s), 

Zoals u weet vertegenwoordigt de bewonerscommissie BHSV u in het 
overleg met UWOON over de toekomst van onze huizen. Zoals ik tijdens 
de bewonersavond op 23 november 2022 aangaf is in het voortraject met 
name gesproken over de procedure, de randvoorwaarden en 
onduidelijkheden. Tijdens die avond gaf UWOON aan dat er een 
bewonersonderzoek zou worden gehouden. Dat onderzoek is door 
UWOON afgerond en de uitkomsten hiervan zijn op maandag 27 februari 
met de bewonerscommissie gedeeld. UWOON zal ook u hierover in een 
nieuwsbrief op de hoogte brengen. Wat de bewonerscommissie betreft 
zijn hier geen onverwachte antwoorden uitgekomen. De uitkomst is 
schematisch al op onze site te zien; 
Overlegverslagen met UWOON | Bewonerscommissie BHSV (jouwweb.nl). 

Toch wil ik alvast wat hoogtepunten noemen om aan te geven dat er bij 
heel veel bewoners onzekerheid bestaat. 

Belangrijkste is wel dat het merendeel wil blijven wonen waar men nu 
woont, maar wel in een kwalitatief betere woning!  
 

Verder opmerkingen als: 
“Krijgen we inzicht in de uitkomst van deze vragenlijst”, “wat nou als het 
merendeel kiest voor renovatie”, “jammer dat de mensen zo lang in 
onzekerheid worden gehouden”, “een nieuwbouwhuis op deze plek”, 
“voortdurende onzekerheid”, “ik durf niks meer te vervangen”, “dat 
UWOON zal luisteren naar de wensen van de huurders”, “grootste wens is 
dat het dak geïsoleerd wordt”, “bang dat het straks een heel klein 
schuurtje wordt”, “er is veel vochtigheid”, “wij wonen prettig in onze 
huidige woning en zouden niet graag verhuizen”, “de woning is 
karakteristiek voor de Hogewal”, “ook rekening houden met de bewoners 
in de buurt”!  

Zoals gezegd veel onduidelijkheid.  
 
 

  

https://bewonerscommissiebhsv.jouwweb.nl/overlegverslagen-met-uwoon?_gl=1*1kbznpy*_ga*MTk4MjA4NDA4Mi4xNjE0Njc4OTA5*_ga_E6PZPGE4QM*MTY3Nzc0NzM5Mi41OC4xLjE2Nzc3NDc1OTAuMC4wLjA.


 
Bewonerscommissie Beemdweg, Hogewal, Smidsweg en Varenlaan (BHSV). 
 

UWOON zal binnenkort met een nieuwsbrief en met vervolg stappen 
komen.  

Wat wel duidelijk is geworden is dat het beslismoment van UWOON enige 
maanden naar achteren is geschoven. Ook hier komen ze in hun 
nieuwsbrief op terug. 

De bewonerscommissie hoopt u voor nu voldoende te hebben 
geïnformeerd en zullen dit in de toekomst blijven doen. Samen proberen 
we het maximale voor ons bewoners eruit te halen. Daar zijn we allemaal 
bij gebaat. 

Voor vragen of steunbetuigingen zijn wij altijd bereikbaar via onderstaand 

emailadres of de website. 

bewonerscommissiebhsv@gmail.com 

Bewonerscommissie BHSV (jouwweb.nl) 

 

Namens de bewonerscommissie BHSV 

 

Met vriendelijke groet, 
Adri van den Brom 
Voorzitter 
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